
 

 

Ηράκλειο, 16 Νοεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Θέμα:     Επιτακτική Ανάγκη για στήριξη στον Πρωτογενή Τομέα 

Η  Παγκρήτια Συντονιστική Αγροτών μετά τις άκαρπες συναντήσεις που έγιναν στην 

Αθήνα αποφάσισε να κλιμακώσει τις κινητοποιήσεις καθώς:   

• Δεν ικανοποιήθηκαν τα αιτήματα τεχνικής φύσης, σχετικά με ζητήματα μη 

πληρωμής κατά την προκαταβολή των επιδοτήσεων Οκτωβρίου. 

• Το πρόβλημα είναι μεγάλο και αφορά παραγωγούς τόσο της φυτικής όσο και 

της ζωικής παραγωγής. 

• Το ζήτημα επηρεάζει την ευρύτερη τοπική οικονομία και δραστηριότητα του 

νησιού και όχι μόνο τους αγροτοκτηνοτρόφους.  

• Εντοπίζεται μεγάλος κίνδυνος στην επόμενη προγραμματική περίοδο, κατά 

την προσεχή δεκαετία να απολέσει μεγάλο ποσοστό κοινοτικών πόρων. 

• Τα εξαιρετικά προϊόντα της Κρήτης όπως η σταφίδα, το λάδι, τα κηπευτικά, 

τα τυροκομικά, το κρέας κ.α θα χάσουν την οικονομική αξία τους ως προς την 

διατροφική προσφορά μέσω των ελληνοποιήσεων και της γενικότερης 

πολιτικής αδράνειας του υπουργείου. 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

Θα ενισχυθεί ο πρωτογενής τομέας όπως πραγματικά του αξίζει; 

Θα ικανοποιηθούν τα αιτήματα των Αγροτών; 

                                                 Ο ερωτών βουλευτής 
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